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Het begon in 1967

Toen zat ik als 10 jarig jochie bij mijn vader achter op de rug als hij met de polsstok over de sloot 
sprong.

Nog geen ruilverkaveling of grote ligboxen, of triple maaiers, of 10 ha akkerbouw aan een.

Mijn vader was broodjager, arbeider en 9 kinderen te onderhouden.

Midden in de week als er tijd was s’avonds om eenden, zaterdags als hij tijd had op haas patrijs en 
fazant. Jacht was een bron van inkomsten, vlees van wild destijds het enigste vlees wat wij kregen.
Hazen uit de vriezer tot aan mei, alleen zondags.
Het haas werd fanatiek bejaagd, anno 2022 is de jacht daarbij vergeleken niets meer.
Het haas is desondanks nog steeds ruimschoots aanwezig in het gebied waar ik het jachtrecht heb.
Ondanks dat de biotoop helemaal is veranderd. Ruilverkaveling, intensivering en schaalvergroting 
hebben de omgeving sterk veranderd. Is het haas op vele plekken waar de biotoop nog goed is 
veelvuldig aanwezig. Ik benut de stand niet goed, nu te vaak mee gemaakt dat wij teveel hazen 
hadden en de ziekte erin kwam. Gevolg 5 jr nodig om de stand weer op niveau te krijgen.

Er is ondanks de veranderde biotoop nog een rijke wildstand, rondom Holwerd.

Veel meer dan als Sovon en vogelbescherming de mensen wil laten geloven.

Met de lichtbak ben ik minimaal 1 x per maand op pad, in jachtseizoen vaker, weer zit wat en 
hoeveel, hoeveel gaan wij benutten.

Graag wil ik de uitdaging aan om aan te tonen dat de cijfers door de anti jacht mensen van Sovon 
totaal onbetrouwbaar zijn. Aan tonen dat een club zoals de zoogdieren vereniging er vrolijk op los 
liegt met maar 1 doel jacht uit Nederland te verdrijven. Net zoals Sovon en Vogelbescherming

Daarom nodig ik de minister uit om samen met mij in mrt van 2023 mee te gaan, overdag gaan wij 
met een Sovon teller op pad en s’nachts met de lichtbak.
Daarna publiceren wie er betrouwbaar telt en wie niet.

Durft de minister deze uitdaging aan?

Ik reken er wel op.

Holwerd

Metske van der Ploeg

Polleweg 13 

9151 HX Holwerd 

0611247350












